
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:133 Hastighetssänkningar i Jämtlands län

Just nu är hastighetsbegränsningar för väg E45, E14 och 87 aktuella, och 
regeringens uppdrag till Trafikverket får därmed stora negativa konsekvenser 
för Norrlands inland. 

De aktuella vägarna är ofta hårt trafikerade av pendlingstrafik, besöksnäring 
och tunga transporter med timmer. Tyvärr är vägarna också i väldigt dåligt 
skick på grund av eftersatt vägunderhåll. 

I stället för att göra de insatser och investeringar som skulle behövs, så väljer 
Trafikverket att sänka hastigheten till 80 kilometer i timmen på långa avsnitt i 
Jämtlands län. Detta får självklart förödande konsekvenser för ett län som 
Jämtland. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Är ministern beredd att satsa de medel som krävs för att kunna säkra de 
hastigheter på vägarna som upprätthåller både tillgänglighet och attraktivitet i 
regionen? 

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-12
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


